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N-VA Brugge duidt lijsttrekker aan 

Vlaams Parlementslid MAAIKE DE VREESE  
wil dat N-VA Brugge meebestuurt
Bent u ook zo benieuwd wie in oktober volgend jaar de lijst van N-VA Brugge aanvoert? Het is Vlaams Parlementslid Maaike  
De Vreese. De ambitieuze 38-jarige Brugse criminologe wil de gemeenteraadsverkiezingen winnen en met de N-VA de stad mee-
besturen. “U, de Bruggeling, merkte ongetwijfeld al vaker op dat wij de beste ideeën hebben voor onze stad. Straks willen we die 
voorstellen zelf helpen uitvoeren. Een sterke ploeg van jonge en ervaren mensen en een stevig programma zullen u overtuigen.”

Het nieuws werd bekendgemaakt tijdens de nieuwjaars-
receptie van de Brugse afdeling. Enkele dagen eerder had 
het bestuur van N-VA Brugge unaniem beslist om Maaike 
de gemeenteraadslijst te laten aanvoeren. “Ik ben bijzonder 
dankbaar dat ik dat vertrouwen krijg. Ik ben heel gemotiveerd, 
omdat ik mij verzekerd weet van de steun van alle Brugse 
N-VA-raads- en bestuursleden. Met dit team gaan we voor de 
overwinning!”, zegt Maaike.

Voorzitter Joël Boussemaere glundert: “We trekken met een 
hechte, sterke ploeg naar de verkiezingen. Raadsleden Geert 
Van Tieghem, Nele Caus, Ilse Coopman, Martine Bruggeman 
en Pol Van Den Driessche zullen een prominente en zichtbare 
plaats innemen op de lijst. Zij verdienen dat omdat zij stevig en 
constructief oppositie voeren voor u, de Bruggeling. De N-VA 

is duidelijk de actiefste en sterkste partij in de Brugse  
gemeenteraad. Uiteraard zullen we ook plaats geven aan 
nieuwe, verrassende mensen. U verneemt daarover later meer. 
Tegelijk beginnen we met de opmaak van een gedurfd, creatief 
programma in het belang van alle Bruggelingen. We maken 
van Brugge een nog mooiere stad voor u. Van Assebroek tot 
Zeebrugge. Heeft u suggesties? Laat het ons weten.”

Kopvrouw Maaike behartigt als Vlaams Parlementslid uw 
belangen in Brussel: “Dagelijks pendel ik naar de hoofdstad en 
klop ik op allerlei regeringsdeuren en parlementsbanken voor 
economische kwesties, havendossiers, sociale aangelegenheden 
en culturele vragen die Brugge aanbelangen. Tegelijk ijver ik 
voor extra middelen voor Brugse scholen, sportinstellingen en 
meer verkeersveiligheid. Ken Brugge oltied in men herte.”

Ilse Coopman, Pol Van Den Driessche, Maaike De Vreese, Nele Claus en Geert Van Tieghem
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Beste Bruggeling
Het nieuwe jaar is al stevig gevorderd en de nieuwjaars-
recepties liggen al ver achter ons. Toch wil ik u namens N-VA 
Brugge het allerbeste wensen voor 2023 en vooral een goede 
gezondheid. Hoewel het een nieuw jaar is, blijven de zorgen uit 
het voorgaande jaar ons leven beheersen. Denk aan de oorlog 
in Oekraïne, de opwarming van de aarde, de energiecrisis, de 
levensduurte en de drugsproblemen. Zorgen die ook de N-VA 
deelt en waarvoor ze oplossingen zoekt. We moeten positief in 
het leven staan. Iedereen moet zich inzetten om te bouwen aan 
een goede toekomst voor onze Vlaamse samenleving.

Ondertussen heeft N-VA Brugge getoond dat ze klaarstaat om 
deel te nemen aan het beleid. U kon in de kranten lezen dat we 
de meest actieve politieke fractie zijn in de gemeenteraad van 
Brugge en dat Geert Van Tieghem het actiefste gemeenteraads-
lid is. Het blijft onze visie om binnen de gemeenteraad  
constructief mee te denken en mee te werken. Maar waar  
het moet, volgen we kritisch het schepencollege op de voet.  

Het stadsbestuur realiseerde de voorbije vier jaar meer dan tien 
punten uit ons verkiezingsprogramma. Die vele jaren werk wilt u, 
de kiezer, volgend jaar vast verzilverd zien.

N-VA Brugge zal in 2024 klaarstaan met waardevolle  
kandidaten. Het bestuur duidde unaniem de lijsttrekker aan: 
Vlaams Parlementslid Maaike De Vreese. Samen met de huidige 
gemeenteraadsleden en veel andere sterke vrouwen en mannen 
op onze lijst vormen we een hechte ploeg. Wij zijn klaar om 
Brugge te besturen. 

Joël Boussemaere
Voorzitter

Verplichte gemeenschapsdienst  
voor langdurig werklozen

Fractievoorzitter Geert Van Tieghem pleit ervoor om verplichte 
gemeenschapsdienst aan te bieden aan langdurig werklozen in 
Brugge. Zo wil de Vlaamse overheid werklozen die langer dan  
twee jaar zonder werk zitten, inschakelen voor maatschappelijk  
relevante taken bij openbare besturen, vzw’s en onderwijsinstel-
lingen. Dat is broodnodig. Overal zijn helpende handen tekort.

“Werkzoekenden krijgen zo de kans om enkele competenties  
aan te scherpen en een maatschappelijke bijdrage te leveren”,  
stelt Geert. Steden en gemeenten kunnen tot en met 31 maart  
2023 een projectvoorstel indienen en subsidies bekomen via  
Europese fondsen. Vreemd genoeg reageerden de Brugse  
meerderheidspartijen verdeeld op het voorstel.

Vlaanderen heeft u nodig
Vlaanderen is van u. Uw land, uw welvaart, uw toekomst. U bepaalt wat ermee 
gebeurt. Dat is uw recht als Vlaming. De N-VA zal altijd op de barricaden staan 
om uw stem te laten meetellen. En met hoe meer we zijn, hoe luider onze 
stem zal klinken. Daarvoor rekenen we ook op u. Wilt u uw toekomst in eigen 
handen nemen? Wilt u dat uw stem meetelt? Gelooft u dat dat alleen kan in 
een autonoom Vlaanderen? Dan hoort u bij de N-VA.

Word lid van de N-VA
Samen met tienduizenden N-VA-leden gaan we voor een vrij Vlaanderen.  
Zodat dit onwerkbare land de Vlamingen nooit meer als een verwaarloosbare  
minderheid terzijde kan schuiven.

brugge@n-va.be
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Kent u ILSE COOPMAN al? 
Zij neemt de fakkel over van Dirk Barbier.

Dirk, je stond rond de jaarwisseling je gemeenteraadszitje af aan Ilse Coopman. Ben je dan helemaal niet meer actief in de politiek?
Dirk Barbier: “Zeker wel. Meteen na de vorige verkiezingen zei ik dat ik plaats zou maken voor de jeugd. Ik houd woord. Ik doe dat 
met plezier en in groot vertrouwen, want Ilse zal dat goed doen. Maar zelf blijf ik actief in de onze ‘Denktank 60+’ en help ik de  
fractie met het voorbereiden van dossiers.”

Dirk, waarom heb je zo’n groot vertrouwen in Ilse?
Dirk Barbier: “Ik ben altijd al gedreven om van Brugge een nog mooiere en milieuvriendelijkere stad te maken. Ik wil de Brugge- 
lingen gezond houden en de belangen van Zeebrugge behartigen. Zo kwamen er onder meer betere en betaalbare AED-toestellen. 
Mijn opvolgster Ilse brak tijdens haar eerste zitting al een lans voor mijn voorstel om vanaf Huize Minnewater langs de achtertuin 
van het Begijnhof tot aan het Sint-Janshospitaal en langs het nieuwe museum Brusk een kunstige wandel- en beeldenroute aan te  
leggen.”

Ilse, wat is jouw ambitie?
Ilse Coopman: “Ik sta klaar om het stadsbestuur het vuur aan de schenen te leggen en zelf verfrissende voorstellen te lanceren. Ik wil 
van Brugge een hartelijke en hartveilige stad maken, die de meer dan 10.000 hogeschool- en universiteitsstudenten omarmt en hen 
ook omtovert tot ‘ambassadeurs’. Onze prachtige historische stad moet een aantrekkingspool worden voor innovatie en technologie, 
waar afgestudeerde starters aan de slag kunnen gaan. Zo kunnen we bijvoorbeeld mobiliteitsproblemen oplossen. We stomen onze 
prachtige, historische stad klaar voor de toekomst.”

Gemeenteraad niet verder uithollen 
Al te vaak worden bevoegdheden van de gemeenteraad gedelegeerd naar het stadsbestuur. 
“De gemeenteraad, het hoogste bestuurlijke, democratisch verkozen orgaan 
van een gemeente, wordt zo buitenspel gezet“, waarschuwt Geert Van Tieghem. 
“Ruim 9 op de 10 dossiers komen niet meer op de gemeenteraad voor,  
het college trekt alles naar zich toe. Dat baart ons grote zorgen.  
Wij, oppositieraadsleden, zullen nog waakzamer op alle beslissingen  
toekijken door vragen te stellen en interpellaties te houden”, belooft N-VA- 
fractievoorzitter Geert Van Tieghem.

     Naam: Ilse Coopman
     Leeftijd: dertig jaar
     Dochter: Maribelle
     Job: stafmedewerker onderwijs-

ontwikkeling in Howest
     Opleiding: master geschiedenis
     Vrije tijd: 

•      vrijwilliger bij Het Vlaamse Kruis;
•      actief in verenigingen als het  

  11 juli-Komitee Brugge;
•      voorzitster van Jong   

  N-VA Brugge.
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Nieuw stadion voor Club en oplossing voor Cercle
N-VA Brugge werkte de voorbije jaren altijd en op alle niveaus constructief mee aan het 
vinden van een stadionoplossing voor Club. Blauw-Zwart is een Europese topploeg die 
als een sportieve ambassadeur onze stad internationaal laat schitteren. De afwijzing 
door de Raad voor Vergunningsbetwistingen van het stadionplan van Club is ronduit 
een slechte zaak en lang niet alleen voor Blauw-Zwarte fans. Ook voor Cercle is een  
doorbraak nodig.

“We roepen het stadsbestuur op om zo snel mogelijk de verordening van de stad Brugge 
aan te passen en een oplossing voor de aangehaalde mobiliteitsproblemen te vinden. 
Als fractie hebben we altijd gepleit voor een oplossing. Ook onze minister Zuhal Demir 
staat klaar om dan snel een aangepaste vergunning af te leveren”, beklemtoont Vlaams 
Parlementslid en lijsttrekker Maaike De Vreese. “Wij blijven er alles aan doen om Club 
en Cercle in de beste omstandigheden te laten spelen.”

Bouw niet in overstromingsgebied
Wonen in een overstromingsgevoelig gebied? Onze droom is het niet bepaald.  
Met de nieuwste waterkaarten in de hand drong raadslid Pol Van Den Driessche er 
nog maar eens op aan om geen nieuwe verkavelingen toe te staan in overstromings-
gevoelige gebieden. 

Pol Van Den Driessche wees op de grote risico’s. Enkele weken geleden nog liepen  
de tuinen langs de St.-Trudostraat in Assebroek onder water. Ook aan de Mispelaar  
in Assebroek en de St.-Lenardstraat in Dudzele dreigen problemen. “Al acht eeuwen 
geleden wisten onze voorouders dat een ‘brouc’ staat voor een nat stuk land of meers”, 
merkt historicus Pol op. “Zeker nu we de gevolgen van de klimaatverandering zien  
en voelen, is het totaal onverantwoord om op zulke plaatsen nog meer huizen,  
appartementen en ondergrondse garages te bouwen.”

Nood aan actief terugkeerbeleid illegale criminelen 
Ruim een vierde van alle gedetineerden in de Brugse  
gevangenis zijn mensen zonder verblijfsrecht. Brugge staat  
zo op de vierde plaats van alle gevangenissen met het grootste 
aantal illegale gedetineerden. “Onze gevangenis kan dat  
missen als kiespijn. Ze zit nu al overvol”, zegt Vlaams  
volksvertegenwoordiger Maaike De Vreese. 

“Onlangs nog bezocht ik de gevangenis van Brugge. Daar 
liggen de gedetineerden nu al met drie op enkele vierkante 
meters. 
 
Het federaal justitiebeleid faalt op elk vlak. Er moet dringend 
werk worden gemaakt van snellere bestraffing, snellere  
strafuitvoering, extra capaciteit en een actief terugkeerbeleid 
van illegale criminelen.”

www.n-va.be/brugge
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Ruimte voor Kantcentrum
Bent u cursist aan het Kantcentrum? Dan heeft u vast al gemerkt dat  
u tot vijf keer meer betaalt voor de parking dan cursisten van erkende  
onderwijsinstellingen die amper vijf euro per dag moeten betalen.  
Daarom breekt raadslid Martine Bruggeman een lans voor de cursisten  
aan het Kantcentrum.

“Niet iedereen geraakt daar met de fiets. Bovendien liggen de ondergrondse 
parkings en de stationsparking te ver. Laat hen toch niet sleuren met 
kantkussens en ander materiaal. Dat schrikt cursisten af. We moeten hen 
daarentegen juist koesteren. Zij zorgen namelijk voor het behoud van het 
kunstzinnig ambacht. Het blijft ook een toeristische troef”, beklemtoont 
Martine. “Maak het parkeerbeleid rond het Kantcentrum gewoon gelijk  
met dat van de andere onderwijsinstellingen.”

Veiligheid boven alles
Na alweer een reeks incidenten op het Brugse grond- 
gebied, eiste raadslid Nele Caus nogmaals een kordate  
aanpak van en zerotolerantie voor geweldplegers.  
“Veiligheid is en blijft een basisrecht, van Assebroek tot 
Zeebrugge. Voor geweld, afpersing, intimidatie en andere 
overlast is er geen plaats in Brugge. Zerotolerantie is het 
antwoord.” Ze vraagt meer ‘blauw op straat’, vooral dan 
in de buurt van de gekende probleemplaatsen. 

Weg met zwarte  
containers kerstmarkt

Zelfs na de aanpassingen dit jaar, blijven de meeste  
Bruggelingen de zwarte kerstcontainers lelijk vinden.  
“Gelijk hebben ze. Vervang die ondingen toch door sfeer-
volle houten chalets die wel voor een authentieke kerstsfeer 
helpen zorgen”, zegt raadslid Nele Caus. In zijn antwoord 
gaf het stadsbestuur blijk van ietwat ‘voortschrijdend  
inzicht’: ze willen de metalen gedrochten verkopen.

Samen met collega Pol Van Den Driessche vroeg Nele  
begin december waarom de kerststal ontbrak. Ook die  
vraag viel niet in dovemansoren, 
want net voor Kerstmis stonden er 
dan toch mooie beelden van Jezus 
met zijn familie en gevolg op de 
markt. Respect voor mooie, zinrijke  
tradities, met grote bijval van de 
bezoekers.

Hang de leeuwenvlag uit 
op Vlaanderens Mooiste
Vlaanderen telt eigenlijk twee feestdagen. Uiteraard is er 11 juli, dat  
wij ook dit jaar weer vieren in Brugge en elders. Maar ook de dag  
van de Ronde van Vlaanderen geeft ons zin om te feesten. Zeker nu  
Vlaanderens Mooiste, mee op aandringen van de N-VA, weer vanuit 
Brugge vertrekt. Wij hangen op 2 april onze leeuwenvlag uit. U ook?

brugge@n-va.be
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